
 جاسم دكتورة ازهار زاير -السيرة العلمية 

 

 أزهار زاير جاسم الاستاذ المساعد الدكتورة  .1
 .2014 فلسفة في علم المعلومات والمكتباتاه دكتور  .2
  .2002 الجامعة المستنصرية –كلية الآداب  -المعلومات والمكتبات  في علم آداب ماجستير .3
منذ الجامعة المستنصرية  –كلية الآداب  - - عضو هيئة تدريسية في قسم المعلومات والمكتبات .4

2002. 
 دكتوراه _ في قسم المعلومات وتقنيات المعرفة -محاضر في الدراسات العليا .5
-2018) للمدةالجامعة المستنصرية  -عمادة كلية الآداب  الشؤون العلمية فيشعبة  مسؤول .6

2020) 
  .الجامعة المستنصرية – اتقسم المعلومات والمكتبرسائل الماجستير في على علمي مشرف  .7
 ومات في العتبة العباسية المقدسة.مركز الفهرسة ونظم المعلل العلمي المشرف .8
 عضو لجنة التنمية المستدامة في كلية الاداب .9

 في قسم المعلومات والمكتبات.  ميةلجنة العلالعضو  .10

 في قسم المعلومات والمكتبات. الورقيعضو لجنة الاستلال العلمي  .11

 الاستلال العلمي الالكتروني في قسم المعلومات والمكتبات.عضو لجنة  .12

وزارة  -مستدامة لتنمية الالعليا  ل جنة الوطنيةللالتابع  الطوعي دانالاسعضو في فريق  .13
  .التخطيط

لجامعة والقابلة للتسويق في ا النتاجات العلمية تقييمعضو في اللجنة المركزية ل .14
 المستنصرية.

لمكتبة العتبة لمية لمركز الفهرسة ونظم المعلومات التابع عضو دائم في اللجنة الع .15
 .العباسية المقدسة 

 
 
 



CV 

1. Asst. Prof. Dr. Azhaar Zayer Jassim 
2. Doctorate of Philosophy in Information Science and Library 2014. 
3. Master of Arts in Information Science and Libraries - College of 

Arts - Al-Mustansiriya University 2002. 
4. A faculty member in the Department of Information and 

Knowledge Technologies - College of Arts - Al-Mustansiriya 
University since 2002. 

5. Postgraduate lecturer - PhD _ in the Department of Information 
and Knowledge Technologies 

6. The Scientific Affairs Division at the College of Arts - Al-
Mustansiriya University for the period (2018-2020) 

7. Scientific Supervisor of Master’s Theses in the Department of 
Information and Knowledge Technologies - Al-Mustansiriya 

University. 
8. Scientific Supervisor of the Cataloging and Information Systems 

Center at the Abbas Holy Shrine. 
9. Member of the Sustainable Development Committee at the Faculty 

of Arts 
10. Member of the Scientific plagiarismin in the Department of 

Information and Knowledge Technologies. 

11. Member of the voluntary support team of the Supreme National 
Committee for Sustainable Development - Ministry of Planning. 

12. Member of the Central Committee for the Evaluation of Scientific 
and Marketable Products at Al-Mustansiriya University. 



13. A permanent member of the scientific committee of the 
Cataloging and Information Systems Center of the Abbas Holy 
Shrine Library. 

14. Member of the Electronic Scientific Plagiarism in the Department 

of Information and Knowledge Technologies. 

 

 


